
Še naprej v delovnem 
vzdušju Fo podatRih, ki so 1хш zbrani 

do prvega maja, je bilo v celj-
ekem okraju do praznika dela 
759 zborov volivcev na terenu in 
• delovnih organizacijah, ali vse
ga skupaj že okoli 80%. Preosta
li BO bili sklicani za 3. in 4 .maj, 
največ pa za nedeljo, 5. maja. 
Tako lahko že zdaj zapišemo, da 
so bili zbori volivcev končani 
pravočasno. 

Čeprav je zdaj težko govoriti o 

udeležbi na njih, o njihovem po
teku in podobno, ker bo pač tre
ba na analizo teh podatkov po
čakati do zaključka vseh zborov 
volivcev, so številke, ki so veljale 
do prvega maja pokazale, da je 
v povprečju na vseh zborih so
delovalo 24 "/o vseh volivcev. 
Medtem ko je podatek, da je na 
zborih na terenu sodelovalo v 
povprečju 14.3 % volivcev dokaj 
zadovoljiv, pa številke, da je bilo 
na zborih v delovnih organizaci
ju 48,35 % volivcev, niso najbolj 
jah, seveda prav tako v povpreč-
razveseljive. Seveda, to so pov
prečja; realna slika pa je nekoli
ko drugačna in kaže, da so bili 
zbori v večini gospodarskih or
ganizacijah lepo obiskani, in da 
so na nižji odstotek v povprečju 
vplivali slabo obiskani zbori v 
kmetijskih volilnih enotah. In 
končno, tudi številke, da se je 
precej zborov tako v gospodar
skih organizacijah, kot zlasti še 
na terenu začelo zaradi slabe 
udeležbe z enoumo zamudo ka
žejo, da priprave na volitve še 
niso končane. 

Vtem ko so na dosedanjih 
zborih volivcev za kulturno pro
svetno skupino zabeležili 67.9% 
udeležbo, je znašal ta odstotek na 
zborih socialno zdravstvene sku
pine 53, organizacijsko politične 
pa kar 76 odstotkov. 

Kot dosedanje, tako bodo tudi 
zaključne priprave na volitve v 
predstavniške organe potekale v 
delovnem vzdušju, zlasti pa na 
sestankih v delovnih organizaci
jah, na terenu in podobno, kjer 
bodo proizvajalci in občani raz
pravljali o dosedanjih uspehih in 
delu skupščin četrtega sklica. Tu 
bodo govorili o gospodarskem 
razvoju, vendar vse z željo, da bi 
uspehe ocenili kritično in se ta
ko še bolje pripravili na izpolnje
vanje prihodnjih nalog. Ta čas 
pa bi lahko v gospodarskih or
ganizacijah izkoristili še za raz

pravo o statutih delovnih orga
nizacij, o perspektivnih progra
mih razvoja, o tekočih proizvod
nih in drugih nalogah. Skratka, 
ne gre za mitinge in manifestaci
je, pa čeprav se bodo teh sestan
kov udeleževali ne samo sedanji 
člani ljudskih odborov in skup
ščin, marveč tudi kandidati za 
volitve v nova predstavniška te
lesa, temveč za izključno delov
ne sestanke, za realne ocene do
sedanjih uspehov in naporov ter 
analizo prihodnjih nalog. 

V tem času so predvidena tudi 
nekatera večja zborovanja. Ta
ko naj bi že praznovanje krajev
nega praznika v Šmartnem ob 
Paki združili z večjim zborova
njem, ki je predvideno za nede
ljo, 12. maja. Okoli prvega juni
ja bo podobno zborovanje v Ce
lju; na enako prireditev v času 
zadnjih priprav na volitve pa se 
bodo bržčas odločili tudi v Po-
savju in še kje- -mb 

Precej 
novih imen 

Zbori volivcev v konjdáká ob
čini so zaključeni. Zdaj so znani 
tudi kandidati za občansko, r e -
republiško in zvezno skupščino. 
Med temi j e precej novih imen, 
precej pa tudi žena in mladine. 
V dveh konjiških volilnih enotah 
so :predlagald kar dve ženski in 
sicer dr. Slibar j evo ter tov. Smo-
govec. Na viitanjskem terenu so 
v občinski zbor predlagali tov. 
Vero Kravarič. V Zrečah so za 
kandidata potrdili tov. Vlada 2u-
panca, v eni izmed petih konjiiš-
kih volilnih enot pa kandidira 
tudi sedanji predsednik občin
skega ljudskega odbora inž. 
Adolf Tavčar. Med kandidati na 
terenu j e tudi več delavcev iz 
gospodarskih organizacij, kot n. 
pr. tov. Hudales ter Tone Óbrul, 
kd sta oba zaposlena v Konusu. 
V kmetijskih področjih pa so na 
kandidatnih listah tudi mlajši 
kmetje, kot Maks Brečko na 
Stranicah, Jože Petelin jek v Gra-
brovljah, Jakob Faktor v Spod
njem Grušovju, Jože Orešnak na 
Brdu itd. 

V usnjarskem kombinatu K o 
nus so med drugimi predlagali 
inž. Pokorna, nadalje ekonomist
ko Mileno Novakovo, strojnega 
tehnika Franca Tavčarja, direk
torja kombinata Perca in usnjar
skega tehnika Jožeta Hirovatiča. 
V volilni enoti obeh gradbenih 
podjetij kandidira tehnik Drago 
Rata j C, pri zdravstvenih delav
cih pa dr. Dolane. 

Podobno kot o kandidatih za 
občinsko skupščino so volivoi raz
pravljali in potrjevali še kandi
date za republiške in zvezne zbo
re. Tako so za republiški zbor 
predlagali tov. Franca Lubeja, 
za zvezni pa Ernesta Rahtena. 
Razen tega so izbrali kot kandi
data za republiški gospodarski 
zbor Ivana Umnika iz Zreč, za 
republiški socialno zdravstveni 
zbor pa Faniko Suc iz konjiške
ga zdravstvenega doma. 

V. L. 

DRUGI PORAZ E L E K T R E 

Košarkarj i šoštanjske Elektre so tudi 
T drugem kolu prvenstvenega tekmo
vanja ostali praznih rok. Dvoboj so 
izgubili z mariborskim Branikom 70:62. 

Takšnih in podobnih posnetkov bi lahko v tem času objavili na stotine. Naš posnetek pa je bil na 
pravljen na zboru volivcev dela Otoka v Celju, in sicer v trenutku, ko so volivci potrdili kandidatU' 
ro tov. Petra Šprajca za volitve v občinsko skupščino. Razen njega so na tem zboru potrdili še tov 
Ivico Jeršičevo, novinarko našega lista, za kandidata v republiški zbor ter Emesta Rahtena kot kan 
didata za zvezni zbor. — Zbor volivcev na Otoku je lepo uspel, saj je bila dvorana Ingrada tokra 
skoraj premajhna, da bi mogla sprejeti vse, ki so hoteli sodelovati pri izbiri kandidatov za bližnj< 
volitve v predstavniške organe. Na zboru je v razpravi sodeloval tudi tov. Franc Simonič, sekretai 
okrajnega komiteja Zveze komunistov, ki je govoril o pomenu volitev pa tudi o strukturi in naloga! 

novih skupščin. 

PLODNO IN BOGATO DELO 
ZAPIS Z ZADNJE S E J E OBČINSKEGA LJUDSKEGA ODBORA C E L J E 

Čeprav bi človek pričakoval, da 
bo zadnja seja v tej mandatni do
bi in dosedanjem sestavu v več 
ali manj slavnostnem razpolože
nju, j e bila petkova skupna in za
tem ločena seja obeh zborov ob
činskega ljudskega odbora Celje 
pod podstvom predsednika J O Ž E 
T A J O S T A zelo delovna, saj so na 
njej obravnavah in sprejeU vrsto 
pomembnih skleix)v. Slavnostno 
obeležje je dalo le krajše poročilo 
podpredsednika B E N A K R I V C A , 
ki j e opozoril na delo, ki ga j e 

ljudski odbor opravil v svoji man
datni dobi, na poglobitev in izpo
polnitev sistema komunalne sa
mouprave, na dosti !boljše stike, 
ki jih j e imel ljudski odbor z ob
čani, na zbore občanov, na nene
hen številčen porasit tistih, tó v 
tej aU oni obliki sodelujejo pri 
upravljanju, na močno uveljav
ljanje svetov ljudskega odbora 
ipd. Njegove besede so analizirale 
tudi uspehe na gospodarskem pod 
ročju, na uspehe, ki so bili dose
ženi na vseh področjih družbenih 

služb in podobno. Delo ljudskega 
odbora v zadnjih petih letih j e 
bilo zares plodno in bogato ter 
navzlic nekaterim spodrsljajem 
zelo uspešno. ' 

Ljudski odbor celjske občine j e 
na zadnji seji sprejel odlok o pre
povedi prodaje nepasteriziranega 
mleka na območju mesta Celja. 
Odlok v takšnem smislu so nare-
kovadi ne samo preventivno zdrav
stveni razlogi, temveč tudi težnja, 
da pride do polne veljave kapaci
teta nove mlekarne. Razumljivo 
pa je, da bo odlok ostal le na pa
pirju, če ne ibo stalne kontrole iptri 
prodaji mleka na območju, ki ga 
ta predpis določa in nadalje, c e n e 
bo гп-ејеп odkup mleka. Kakor 
hitro bo odkup mleka dobro or
ganiziran, potem j e gotovo tudi 
to, da bo novi odlok spodbujal 
proizvajalce, da bodo mleko pri-
našaU na odkupne postaje. 

Odborniki so soglašaU s skle
pom o stopnji dodatnega prispev
ka za zdravstveno zavarovanje po 
gospodarskih panogah in skupi
nah organizacij. S tem so prav
zaprav .potrdiH sklep, ki ga je 
pred kratkim sprejela skupščina 
komtmalne skupnosti za socialno 
zavarovanje. Dodatni prispevek j e 
predpisan za vse tiste panoge in 
skupine, v ikaiterih stroški za 
zdravstveno zavarovanje presega
jo povprečje stroškov za to zava
rovanje na območju celjske skup
nosti zavarovancev. 

Izredno zanimivi so bili pred
logi sveta za gradbene in komu
nalne zadeve, saj je z njimi sezna
nil odbornike z investicijskim pro
gramom za kanalizacijo v Celju, 
nadalje za regulacijo Koprivnice 

in Sušnice, pa tudi s progransoni 
za regulacijo Voglajne. Ljudski 
odborniki so te predloge potrdili 
ne zato, ker hi se naj dela začela 
že izvajati, marveč samo zaradi 
tega, da bi bile tudi te reči oprav
ljene in pripravljene za tisti čas 
ko se bo treba lotiti tudi teh del 
Kot vse kaže bo najprej prišla na 
vrsto Voglajna in to predvsem za
radi Cinkarne in želes^ame v Sto-
rah. Izredno hvaležna j e še ugo
tovitev, da bo z regulacijo Sušnici 
in Koprivnice rešeno vprašanje 
vode za industrijo. Z regulacije 
obeh teh potokov je namreč v tes
ni povezavi še gradnja oziroma 
ureditev akumulacijskih bazenov 

Razen tega sta oba zbora potr
dila investicijski program za do
končno ureditev študijske knjiž
nice oziroma poslopja zraven sta
re groñje. Medtem ko bodo vsa ts 
dela zahtevala okoli 150 milijonom 
izdatkov, bi za prvo fazo potrebo
vali okoli 60 milijonov. 

Izredno živahna j e bila razpra
va pred sprejemom meril za izra
čun kvote za osebne dohodke uč
nega, vzgojnega, administrativne
ga in tehničnega osebja, ki jih je 
pripravil sklad za šolstvo. 

Ob zaključku dela so sprejeli š« 
odlok o obvezni postavitvi skup
nih televizijskih anten na tistit 
zgradbah, za katere še ni bilo iz
dano gradbeno dovoljenje ter od
lok o občinski dokladi za samo
stojne poklice in premoženja 
Končno so odborniki potrdiU od
cepitev kamnoseške in pečarske 
delavnice od Ingrada ter pripoji
tev obeh obratov k remontnemu 
podjetju Obnovi. 

M. B 

V šentjurski občini so se 
odločili,.. 

v šentjurski občini so z zbori 
volivcev končali že zadnjo nede
ljo v aprilu. Po podatkih, ki so jih 
zbrali pri občinskem političnem 
štabu so v veliki večini primerov 
zelo lepo uspeli, saj se j e na ne
katerih zbralo tudi od 40 do 50 
odstotkov volivcev, manj kot 15 
odstotkov pa jih ni bilo na nobe
nem. Tudi razprava j e pokazala, 
da so ljudje z zanimanjem sledili 
ne samo predlogom za kandidate, 
marveč da so se pogovorih še o 
drugih rečeh. Hvaležna pa j e še 
ena ugotovitev, namreč da j e mla
dina v velikem številu prihajala 
na te zbore, pa čeprav ni tako 
aktivno posegla v razpravo. Ra
zumljivo je namreč, da se mladi 
ljudje na podeželju počasneje 
vključujejo v javno in politično 

življenje, vsekakor počasneje od 
njihovih sovrstnikov v industriji. 

Nova občinska skupščina Šent
jur bo imela 54 odbornikov, in si
cer po 27 v vsakem zboru. V pri
merjavi' z dosedanjim ljudskim 
odborom, bo v novi skupščini šest 
odbornikov več. 

Na zborih volivcev so potrdili 
naslednje kandidate za občinski 
zbor: v Šentjurju — Tugomerja 
Vogo, v Bezovju — Ivana Vehra 
ter Karla C era ja , v Novi vasi — 
Vinka Zmaherja in Antona Puš-
nika, v Jakobu — Avgusta Slom
ška ter Jožeta Beleja, v Krajčni-
ci — Alojza Pepelnaka in Slavka 
Podplatana, v Primožu — Marti
na Anderliča in Ljubo Bohorč, v 
Proseniškem — ing. Toneta Jen-
šterla, v Ponikvi —Vero Hlastec, 

na Dolgi gori — Ivana Z n i d a r j a 
in Antona Lisca, v Lutarju — 
Petra Hlasteca, v Okrogu — Aloj
za Senico, v Sedini — Ivana Mast-
naka, v Straži — Antona Venguš-
ta, v Dramljah — Zofko Verdev, 
na Planini — Franca Gračnerja in 
Alojza Gračnerja, v Lokah — 
Franca Kolmana in Franca Grač
nerja, v Šentvidu — Antona To
vornika in Marijo Luskar, v Dob-
ju — Ivana Brileja ter Ivana To
vornika, v 19. volilni enoti v Dob-
ju — Jožeta Rajha in Milana Jan
šo, v Slivnici — Ivana Krajnca 
ter Ivana Završka, v Javorju — 
Ivana Mansutija, Branka Vogo ter 
v Kalobju — Ivana Kukoviča ter 
Alojza Gradišnika, v Slivnici — 
Ivana Kraška in Antona Jelenca, 
Alojza Plahuto, v Zegerju — Iva
na Laha, v Prevorju — Martina 
Lupša, v Dobrini — Jožeta Lipov-
ška ter v Loki — Faniko Drame. 

Medtem ko so si na volilnih 
enotah, kjer bodo volih odborni
ke v občinski zbor skoraj povsod 
privoščili po enega in celo dva 
sokandidata, pa so se na zborih 
volivcev delovnih skupnosti le v 
dveh primerih odločili za dva 
kandidata. Sicer pa so se volivci 
iz delovnih organizacij na svojih 
zborih odločili za naslednje kan
didate: 

V skupini gospodarstva: v Al-
posu za Ferda Kavtičnika, Vlada 
Grdino in Franca Dobnika, v Les
ni industriji Bohor za inž. Franca 
Urbajsa ter Zoro Vidmar, na že
leznici za Jožeta Plačnika, na poš
ti za Ivana Drobneta, v trgovskem 
podjetju Resevna za Karla -A-
drineka, v obrti za Anico Šturbej, 
v gozdnem gospodarstvu Planina 
za Franca Auserja. V kmetijski 
skupnosti so se odločili za nasled
nje kandidate: Franca Pečarja, 
Milana Grasellija, Slavo Lesnika, 
Nika Pečnika, Stanka Hvalca, inž. 
Jožeta Valenčiča, Ivana C a t r a , 
Vinka Mastnaka, Franca Mastena, 
Štefana Dobrška ter Milana Zalo-
karja in Gabrielo Kragl. Volivci 
iz skupine kulture in prosvete so 
potrdili kandidaturo: Janeza Rau-
terja. Slave Kovačičeve ter Joži
ce Z m a v č e v e . V skupini zdravstva 
in socialnega varstva so se odloči
li za dr. Ivana Moserja, v skupini 
delovnih ljudi v državnih organih, 
družbenih organizacijah in druš
tvih pa za Eda Plavštajnerja, Kar
la Mendota in Vicka Puserja. 

C E L J E : BRANIK 9:7 

Končno so celjski rokometaši prišli 
do prvih dveh točk т »pomladanskem 
delu tekmovanja. V izredno zanimivi 
in ogorčeni borbi so premagali Branik 
z reznltatom 9:7. 

Medtem ko 6o Velenjčami |Í2gabill 
tekmo s Kovinarjem 20:17. so Radeče 

Nova-klavnica v Šentjurju 
Ob navzočnosti številnih pred

stavnikov javnega in političnega 
življenja, med njimi tudi tov. 
Franca Leskoška-Luke, so zadnji 
dan prejšnjega meseca izročili v 
Šentjurju namenu novo klavnico. 

Slavnost j e v imenu kolektivi 
tamošnjega kombinata začel inž 
Jože Bučar, zatem pa j e o pome
nu in namenu nove klavnice spre
govoril še predsednik občinskegJ 
ljudskega odbora ter predsednü 
zadružnega sveta Peter Hlastec. 

Graditev klavnice v Šentjurjv 
j e narekoval izreden živinorejsk 
okoliš, pa tudi skrb ljudskega od
bora za nadaljnjo pospeševanj« 
živinoreje, težnja za čim boljše 
zadovoljitev domačega trga Î 
mesom in mesnimi izdelki in n< 
nazadnje možnosti za povečanj« 
izvoza. Gradnja tega objekta j« 
bila opravljena v rekordnem ča
su enega leta. Pri tem j e poma
gal ves kolektiv, saj so mnogi 
člani opravili nešteto ur prosto 
voljnega dela. 

Kandidati 
ZA ZVEZNO IN REPUBLIŠKO 

SKUPŠČINO V ŠENTJURSKI 
OBCINI 

Na zborih volivcev v šentjtJf' 
ski občini so potrdili i^aslednJ^ 
kandidate za 2:vezno in republiška' 
skupščino: za zvezni zbor Sergej^ 
Kraigherja, za zvezni gospodarslö 
zbor inž. Ivana Pariša, za zvezni 
socialno zdravstveni zbor Olg" 
Vrabičevo, za zvezni kulturna 
prosvetni zbor Borisa Ziherla tef 
za zvezni organizacijsko politici'̂  
zbor Zvoneta Dragana. 

Za kandidate v republiško skup^ 
ščino pa so potrdili: Rika Jenfl^' 
na za repubHški zbor, Rika В ј ^ 
nerja za gospodarski zbor, МапЈг 
Mlinaric za socialno zdravstvei\ 
zbor, za kultiHTio prosvetni zt»^ 
Franca Vidoviča ter Vinka J ^ ^ 
dica za organizacijsko pol i t i^ 
zbor. 

V POČASTITEV 1. M A J A 

Kolektiv šolskega industrijsko 
kovinarskega centra v Storah j e 
lepo počastil praznik dela. S 
praznovanjem so začeli že 25. 
aprila. Za uvod so sklicali delov
no konferenco, na kateri so pre
gledali uspehe vajenske šole, na
to pa priredili nagradni brzotur-
nir v šahu. Dne 26. aprila so pri
redili slavnostno proslavo, zatem 
pa je bila seja novoizvoljenega 
šolskega odbora, medtem ko se 
je delegacija učiteljev in učen
cev udeležila volivcev 32. enote 
v Celju. Popoldne so imeli izlet, 
zvečer pa so zakurili taborni 
ogenj. 

NOVA IMENOVANJA 

Na predlog komisije za volitve 
in imenovanja sta oba zbora ob
činskega ljudskega odbora Celje 
sprejela na zadnji seji naslednje 
sklepe: za direktorja zdravilišča 
Dobrna so imenovali tov. Alojza 
Krivca, za predsednika upravnega 
odbora celjske delavske imiverze 
pa Albina Brenčiča. Zaradi zdru
žitve Avtoobnove ter trgovskega 
podjetja Avtomotor v enotno go
spodarsko organizacijo Avto-Celje 
so odborniki razrešili direktorja 
doslej ločenih podjetij tov. Stane
ta Klemenca ter Jureta Klajnška, 
medtem ko novega direktorja 
združen ja podjetja spričo traja
nja razpisa niso imenovali. 

R A Z G O V O R S K A N D I D A T O M 

O delu političnih organizacij 
VoHvci šentjurske obči

ne so za kandidata pri vo
litvah v organizacijsko FK>-
litični zbor republiške 
sikupščine izbrali in potr
dili tovariša VINKA J A 
GODICA, isekretarja ob
činskega komiteja Zveze 
komunistov. 

Srečanje in razgovor z 
njim smo azkorÍ9tüi pred
vsem za ipomenek o delu, 
.problemih in nalogah politič
nih organizacij v šentjurski 
občini. 

— Drži ugotovitev, da so 
politične organizacije v ob
čini v resnici nosilec aktiv
nosti na vseh področjih. To 
velja za vse politične orga
nizacije in prav tako za mla
dinsko, ki se v zadnjem ča
su močno uveljavlja. Ne gle
de na to, pa bi lahko govo-
гД1 o vsebini ter kvaliteti 
dela teh organizacij in po
dobno. 

2 e površna analiza kaže, 
da se politične organizacije 
premalo poglobljeno ukvar
jajo s celotno problematiko 
in zato njihovo delo ne iz
haja zmeraj iz življenskih 
problemov. Pni delu Sociali
stične zveze -opažamo pre
majhen stik s člani. Pri tem 
so zatajUe zlasti krajevne 
organizacije SZDL, ki bi mo
rale najbolj živeti in delati 
z ljudmi na terenu. Delno 
opravičilo za to, da poveza

va med političnimi organi
zacijami ter člani ni takšna, 
kot bi si j o želeli, lahko 
iščemo v težki konfiguraciji 
terena, v raztresenosti in od
daljenosti posameznih kra
jev itd. 

In če že govorimo o delu 
političnih organizacij, naj 
omenim še tiste, k i to delo 
vodijo in usmerjajo, j e še 
dejal tov. Jagodic. Reči mo
ram, da se je stanje glede 
političnih kadrov močno iz
boljšalo, da smo mnoge p>o-
litične delavce dobili tudi iz 
šol, da so prenekateri obi
skovali razne tečaje, semi
narje in podobno. Toda, 
kljub temu kvalitetnemu 
premiku, se mi zdi, da gre 
delo še vse prepočasi na
prej. Sicer pa je to tudi ra
zumljivo; z našim delom ne 
moremo biti nikoli zadovolj
ni, zmeraj nas čakajo nove 
in nove naloge, pri nas ni 
nikoli F>očitka in odmora. 

— Prej ste omenili nüa-
dino, zdaj pa Vas prosim, da 
mi poveste, kako se mladi 
ljudje uveljavljajo v druž
benem življenju. 

— Ce vzamem samo mi
nule zbore volivcev, potem 
moram reči. da j e mladina 
aktivno sodelovala v tej fa
zi predvolilne aktivnosti. Go
tovo pa je, da bi se mladina 
bolj uveljavljala v družbe
nem in političnem življenju, 
če bi ne odhajala iz doma

čih krajçv v industrijska 
središča in drugam. Migra
cija mladih ljudi je iz naše
ga predela zelo velika, in to 
se pozna na vseh koncih in 
krajih, tako tudi pri delu po
litičnih organizacij. Sicer pa 
še to, zmeraj smo priprav-' 
ni izreči kritične besede na 
račun mladih ljudi in njiho
vega udejstvovanja, toda, če 
bi se vprašali, kaj smo nare
dili mi zanje, kako smo zna
li prisluhniti njenim p>otre-
bam in težavam, bd dobili 
zelo klavrno sliko. 

— Kako pa ocenjujete de
lo sindikalnih organizacij? 

— Zdi se mi, da se v delu 
naših sindikalnih organiza
cij v premajhni meri uve
ljavlja kompleksno obravna
vanje in analiziranje vseh 
notranjih problemov. Tudi v 
proučevanju problemov in 
nalog organov delavskega 
samoupravljanja se čuti 
premalo poglobljenosti. Več 
so sindikalne organizacije 
napravile za izobraževanje 
kadrov. Veliko aktivnost so 
sindikalne organizacije po
kazale v organiziranju zbo
rov volivcev; vse drugače so 
p>otekalii tisti zbori volivcev 
na terenu, kjer so sodelovali 
tudi člani delovnih kolekti
vov. Zato prav ti primeri 
op>ozarjajo, da bon;o morali 
več napraviti za delo članov 
kolektivov na terenih, kjer 
živijo. M. B . 


